
 
Referat 
AU-møte  2-2020 – 26.10.2020 

 

Sted: TEAMS  (16:00 – 17:10) 

 

Til stades:  
AU: 

Per Dag Hole (PDH) 
Kristin Hille Valla (KHV) 
John Olsen (JO) 

Andre: 
Egil Mikkelsen (EM) 

 

Sekretær:  Trond Stensby (TS). 

 

 

Saker: 

PD la fram fire punkt til drøfting: 

1. Tilbakemelding på ICOMOS-rapporten frå Synnøve Vindsrygg. 
2. Siste kontakter med Riksantikvaren. 
3. Eventuelt.  
 

1.  Tilbakemelding på ICOMOS-rapporten frå Synnøve Vindsrygg. 

a) Kravene til evaluering er strengere, dette er fulgt opp i nye «guidelines». 
b) Tar gjerne en prat for supplerende kommentarer. Foreløpig ikke fulgt opp. 
c) ICOMOS har gjort en grundig og god jobb, ikke skremt av vurderingene. 
d) Vindsrygg etterlyser flere papirer, har lest siste utkast. 
e) Hva vil vi med møtet med Synnøve Vindsrygg - behov for å spisse problemstillinger og 

argumentasjon. 
 

2. Siste kontakter med Riksantikvaren. 

a) PDH har hatt samtale med Jostein Løvdahl hos Riksantikvaren. RA held korta tett: 
a. RA har fortsatt ikke sendt brevet med si tilråding til departementet. Tilrådingen skal gi 

grunnlag for ny revisjon av den tentative liste. Brevet frå RA vil være unntatt 
offentlegheit. Departementet vil ha ei drøftingsrunde med Miljødirektoratet og 
Riksantikvaren. Vårt notat om utvidelse av verneområdene og restaureringsarbeidet i 
Hjerkinn skytefelt var greitt, men Riksantikvaren er ikkje mottakelege for fleire innspill 
nå. 

b. RA sa også at det som står i rapporten fra ICOMOS vil bli tillagt vekt.  
b) I løpet av primo november må vi ha en strategi for å kommunisere med departementet og 

politisk ledelse.  
a. KHV har kontakter i departementet, men ikke etablert dialog med den politiske delen 
b. Må etablere kontaktflater og bestemme arbeidsform. 

c) KHV: Det vil ta tid før departementet kommer med ny liste. Norge sitter i den internasjonale 
komiteen, og kan ikke fremme egne forslag. Statsråden sitter ustøtt, derfor må ein likevel jobbe 
mot politisk leiing. Be om eit møte umiddelbart når brevet fra RA er sendt departementet. Viktig 



 
å komme på banen før embetsverket og politisk ledelse lager lista. Venstre har lederen i 
komiteen, Kjetil Kjenseth. 

d) PDH: Spørsmål om prosjektene er vurdert hver for seg eller sammen (Varjaa Sitja).  
a. EM: Komparative, men selvstendige prosjekter.  

e) KHV kan ta ein telefon til Kjenseth, som døråpnar? Vanskeleg å argumentere, når en ikkje veit 
innholdet i brevet frå RA.  

f) KHV kontaktar Innlandet fylkeskommune: Aud Hove + Kristin Loe Kjeldstad. 
g) PDH kontakter også Arne Sandnes. 
 

3. Eventuelt. 

a) Notat om naturrestaureringen, sendes til alle i styret.. 
b) Nytt au møte, 09.11.20, 16:00. 

a. Strategi for prosess med departementet. 
b. Serienominasjon – vi må holde på vårt eget prosjekt. Ikkje sjå etter ei livbøye. 

 

Hjerkinn, 26.10.20 

Trond Stensby  

Ref. 


